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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:756 Åtgärder vid ett ökat antal asylsökande

Justitie- och migrationsminister Morgan Johansson sa nyligen följande i en 
intervju med anledning av Migrationsverkets prognos: ”Vi kommer inte att 
försätta Sverige i den situation som vi befann oss i under hösten. Om siffrorna 
ökar igen och situationen inte är hanterlig för oss, då behöver vi vidta 
ytterligare åtgärder.”

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsministern:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att förhindra att Sverige, om antalet 
asylsökande ökar, hamnar i en situation som är ohanterlig?

………………………………………
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